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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2018 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 27 MARCA 2018 R. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.45. 

 

Punkt 1. 

Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XXXVI 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 13 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 
3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 
5. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

 
oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 
 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił porządek 

obrad. Stwierdził, że do porządku obrad nie wniesiono uwag. Stwierdził 

jednogłośne przyjęcie porządku obrad - 13 głosami „za”. 

Porządek XXXVI sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

ODBYTEJ W SIEDZIBIE KLUBU SPORTOWEGO „ISKRA”,  

UL. SPORTOWA 19A, W DOBRONIU 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja z działalności Klubów Sportowych działających na terenie 

Gminy Dobroń.  

5. Informacja Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach o bezpieczeństwie 

publicznym na terenie gminy Dobroń za 2017 r. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Informacje, sprawy różne. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXI/164/2016 r. Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 września 2016 r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania zadania 

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 4912E w Ldzaniu, Gmina Dobroń”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Dobroń na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

14. Przyjęcie protokołu kontroli nr 31/1/2018 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 20 luty 2018 r. 

15. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXV/2018 z sesji Rady Gminy. 

16. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że obecnie trwają prace 

termomodernizacyjne w budynkach: Szkoły Podstawowej w Mogilnie 

Dużym, Urzędu Gminy w Dobroniu przy ul. 11 Listopada 9, Szkoły 

Podstawowej w Dobroniu, Szkoły  Podstawowej w Chechle Drugim, 

Przedszkola i  Przychodni Zdrowia w Dobroniu przy ul. Sienkiewicza 60 oraz 

budynku przy ul. Sportowej 18. Zaznaczył, że poza pracami 

termomodernizacyjnymi były na bieżąco utrzymywane drogi i obiekty 

gminne, w tym: przygotowywano budynek Urzędu Gminy do remontu, 

sprzątano teren przy drogach gminnych i powiatowych, wycinano gałęzie 

wzdłuż dróg i trenów obręb Morgi, podsypywano pobocza, usuwano awarie 
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na sieci wodociągowej przy byłej stacji paliw „HUZAR”, wymieniono hydrant 

w Mogilnie Dużym, tj. przy Szkole Podstawowej oraz usuwano awarie na 

sieci kanalizacyjnej i czyszczono przepompownie ścieków. Poinformował, że 

został rozstrzygnięty przetarg na remonty cząstkowe dróg o nawierzchni 

asfaltowej, planowany zakres to około 3 000 m2 dróg przewidzianych do 

naprawy, koszty niespełna 118 tysięcy zł. Zaznaczył, że 11 marca br. w 

Teatrze Wielkim w Łodzi obchodzony był Wojewódzki Dzień Sołtysa. 

Uroczystość ta stanowiła okazję do wręczenia nagrody w wojewódzkim 

etapie konkursu „Fundusz Sołecki – najlepsza inicjatywa”. Laureatem 

pierwszego miejsca został projekt „Promocja i pobudzanie aktywności 

społecznej mieszkańców sołectwa Mogilno Małe – organizowanie 

warsztatów w celu zwiększenia zaangażowania mieszkańców w rozwój wsi”, 

realizowanego przez sołectwo w roku 2017. W dniu 23 marca br. na skwerze 

ulic Sienkiewicza i Wrocławskiej, w związku ze zbliżającymi się świętami 

Wielkanocy, ustawiono trzy palmy o wysokości dwie 6 i jedna 7 metry. W 

dniu 26 marca br. miało miejsce zbieranie materiałów filmowych do 

kolejnego wydania "Agroexpressu”. Zebrano materiał dotyczący 

prowadzonych prac termomodernizacyjnych w budynkach Urzędu Gminy, 

Ośrodku Zdrowia i Szkół Podstawowych w Chechle Drugim i Dobroniu. 

Pokazany zostanie również kulturalny element gminy - wykonane przez 

Panie z Koła Gospodyń Wiejskich w Mogilnie Małym palmy wielkanocne oraz 

Zespół Pieśni i Tańca "Dobroń" z wielkanocną inicjatywną korowodu z 

Kogutem i Gaikiem. Emisja programu odbędzie się w niedzielę, 1 kwietnia, 

o godz. 10:00. Poinformował, że trwają przygotowania do ogłoszenia 

przetargu na wybór Wykonawcy dla projektu pn.: „Budowa 

ogólnodostępnego, wielofunkcyjnego boiska sportowego dla mieszkańców 

Gminy Dobroń” mającego na celu budowę boiska sportowego jako obiektu 

rekreacyjnego w miejscowości Dobroń przy ul. Sportowej. Obejmować 

będzie m.in.: roboty przygotowawcze, prace rozbiórkowe, właściwą budowę 

boiska i chodników towarzyszących, w tym budowa nawierzchni chodników, 

a także samego boiska, montaż sprzętu sportowego, siedziska dla kibiców i 

wiat oraz budowę oświetlenia obiektu. Poinformował, że jeśli chodzi o 

budowę sali gimnastycznej w Chechle to Wykonawca rozwiązał umowę z 

Gminą Dobroń, obecnie sprawa jest w sądzie. Zaznaczył, że została 

przeprowadzona inwentaryzacja tej sali i w tym momencie trwają poprawki 

w projekcie i w dokumentacji. Następnie zostanie ogłoszony przetarg na 

Wykonawcę budowy tej sali. Poinformował, że trwają rozmowy z Urzę17.

dem Marszałkowskim w Łodzi o przedłużenie terminu na budowę sali 

gimnastycznej w Chechle do marca 2019 r. Ponadto gmina jest już po 

wstępnych rozmowach z Urzędem Marszałkowskim w Łodzi na temat 

wniosku dot. wyposażenia szkół w gminie Dobroń, m.in. w komputery, 
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tablice interaktywne, programy komputerowe, szkolenia dla nauczycieli, 

lekcje dodatkowe dla dzieci.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Informacja z działalności Klubów Sportowych 

działających na terenie Gminy Dobroń): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

„Informacja z działalności Klubów Sportowych działających na terenie Gminy 

Dobroń” została Radnym Rady Gminy przesłana wraz z materiałami na sesje. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

- Prezes Klubu Sportowego „LUKS” Dobroń W. Sysio przedstawił swojego 

następcę Pana Łukasza Madeja. Koniec kadencji obecnego prezesa to maj br. 

Poinformował, że jeśli chodzi o działalność klubu sportowego „LUKS” to rok 

2017 można ocenić jako rok sukcesu. Klub sportowy „LUKS” brał udział w 

rywalizacji sportowej na terenie województwa łódzkiego jak również 

ogólnopolskim. Drużyna uczestniczyła w rozgrywkach III ligi zdobywając 

drugie miejsce. Zaznaczył, że Klub Sportowy „LUKS” cieszy się dużym 

zainteresowaniem. Podziękował swoim współpracownikom za dobrą 

współpracę. Poinformował, że w ramach działalności klubu, dla osób 

chętnych, są prowadzone zajęcia z siatkówki, które odbywają się w niedzielę. 

Ponadto w okresie letnim zawodnicy klubu sportowego „LUKS” biorą udział w 

zajęciach siatkówki plażowej. Poinformował, że klub współpracuje z 

lokalnymi przedsiębiorcami. 

 

- Prezes Klubu Sportowego „ISKRA” Dobroń B. Przybysz przedstawił 

sprawozdanie z działalności klubu za rok 2017. Poinformował, że w roku 2017 

na obiektach klubu sportowego „ISKRA” w zajęciach uczestniczyły 4 grupy 

wiekowe: I grupa to rocznik 2003-2006, II grupa tzw. „Orlik” to rocznik 

2007-2009, III grupa 2009-2010 oraz grupa seniorów. W zajęciach w 2017 

r. uczestniczyło ok. 100 zawodników. Zaznaczył, że Klub Sportowy „ISKRA” 

kładzie duży nacisk na najmłodszych zawodników. Uczestniczyli oni w 

turniejach organizowanych przez ościenne kluby lub stowarzyszenia. Ponadto 

Klub Sportowy „ISKRA” organizował także turnieje na swoich obiektach. 

Oprócz działalności piłkarskiej Klub Sportowy „ISKRA” organizował w 

miesiącach wiosennych i jesiennych świetlicę środowiskową, w której 

uczestniczyło ok. 45 osób. W pierwszej połowie lipca 2017 r. na obiekcie 
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Klubu Sportowego „ISKRA” były zorganizowane półkolonie, a w drugiej 

połowie lipca obóz szkoleniowo – treningowy na Pomorzu. Poinformował, że 

Klub „ISKRA” zatrudniał trzech trenerów. Zaznaczył, że głównym problemem 

Klubu Sportowego „ISKRA” jest boisko, które bardzo trudno utrzymać w 

należytym stanie przy obłożeniu treningowym i meczowym jednej płyty przez 

4 grupy trenujących. Głównym celem na ten rok Klubu „ISKRA” jest budowa 

nowego wielofunkcyjnego boiska. Podziękował Wójtowi Gminy Dobroń, 

pracownikom urzędu, innym podmiotom działającym na terenie gminy 

Dobroń za pomoc w działalności Klubu Sportowego „ISKRA”. 

 

- Na salę obrad przybył Radny J. Zając – skład Rady Gminy w Dobroniu 14 

obecnych radnych na sali obrad. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że cieszy go tak duża ilość 

osób zainteresowanych sportem w gminie Dobroń. Kluby Sportowe działające 

w gminie Dobroń osiągają bardzo dobre wyniki sportowe. Podziękował 

Prezesowi Zarządu LKS „LUKS” Dobroń Panu W. Sysio za pracę jaką włożył, 

żeby budować dziedzinę sportu jaką jest siatkówka. Zaznaczył, że drużyn 

sportowych w gminie Dobroń jest sporo. Ludzie chcą ćwiczyć, chcą grać w 

piłkę dlatego trzeba rozbudowywać tą bazę sportową, żeby zapewnić 

odpowiednie warunki do ćwiczeń. Poinformował, że oprócz budowy boiska 

wielofunkcyjnego w Dobroniu, po zakończeniu inwestycji w Chechle 

będziemy chcieli tam też wybudować boisko sportowe. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

jest współorganizatorem turnieju piłki nożnej, który jest organizowany 

podczas Dni Dobronia. Zapytał się Prezesa Zarządu LKS „ISKRA” Dobroń 

Pana B. Przybysza czy jest jakiś pomysł na chłopaków, którzy kończą I grupę 

wiekową 2003 – 2006, a nie kwalifikują się do grupy seniorów?  

 

- Prezes Klubu Sportowego „ISKRA” Dobroń B. Przybysz poinformował, że na 

17 zawodników, którzy ukończyli wiek juniora tylko dwóch zostało w naszej 

drużynie. Zaznaczył, że Klub Sportowy „ISKRA” potrzebuje młodzieży i 

chętnie przyjmie każdego, ale nie ma chętnych. Młodzież kończąc wiek 16 lat 

nie podejmuje dalszej współpracy z żadnym innym klubem sportowym. 

 

- Radny P. Górny poinformował, że grupa juniorów jest do 18 roku życia i 

jeśli byłoby to dalej pociągnięte to pewnie juniorzy by zostali, ale zostali 
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wciągnięci do seniorów, dlatego to się rozpadło. Zaznaczył, że jest za duża 

przepaść wiekowa między chłopakiem 18-letnim, a 30-letnim. 

 

- Prezes Klubu Sportowego „LUKS” Dobroń W. Sysio poinformował, że kluby 

sportowe są bardzo połączone ze szkołami i młodzież kończąc naukę w 

szkołach w gminie Dobroń kończy tym samym często uczestnictwo w naszych 

klubach sportowych. 

 

- Brak dalszej dyskusji.    

 

Ad. pkt. 5. (Informacja Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach o 

bezpieczeństwie publicznym na terenie gminy Dobroń za 2017 r.): 

 

- I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach nadkom. M. 

Siejka przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w 

Pabianicach oraz informacje o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie 

gminy Dobroń za rok 2017. Przedstawił stan kadrowy Komendy Powiatowej 

Policji w Pabianicach na dzień 31.12.2017 r. oraz strukturę organizacyjną po 

zmianach, gdzie powstał nowy wydział do walki z przestępczością 

gospodarczą i korupcją. Zaznaczył, że zainteresowanie pracą w Policji jest 

bardzo duże, problemem jest sprawność fizyczna tych osób, które podania 

składają, dlatego jest problem z obsadzeniem etatów. Przedstawił dane 

statystyczne odnośnie działalności Policji na rzecz społeczeństwa oraz omówił 

współpracę Policji z innymi instytucjami współodpowiedzialnymi za 

bezpieczeństwo. Podkreślił współpracę Policji z OSP z terenu gminy Dobroń. 

Zwrócił szczególną uwagę na potrzebę uświadamiania osób starszych przed 

czyhającymi zagrożeniami oraz edukację dzieci i młodzieży przez policjantów 

w zakresie bezpieczeństwa. Ponadto przedstawił akcje profilaktyczne 

prowadzone przez KPP w Pabianicach, m.in. Letnie kino profilaktyczne, 

Dzielnicowi bliżej nas, aplikacja na telefon „Moja Komenda” czy Krajowa 

Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa. Zwrócił uwagę na podniesienie skuteczności 

działań Policji w identyfikacji i zwalczaniu największych współczesnych 

zagrożeń, w tym cyberprzestępczości. Poinformował, że priorytetem 

Komendanta Głównego Policji na lata 2016-2018, a tym samym Komendy 

Powiatowej Policji w Pabianicach, jest zwiększenie efektywności działań 

Policji na rzecz wzmocnienia współpracy ze społeczeństwem. Zwrócił uwagę 

na podniesienie skuteczności działań Policji w identyfikacji i zwalczaniu 

największych współczesnych zagrożeń, w tym cyberprzestępczości. 

Przedstawił działania realizowane przez policję, m.in. działania 

ukierunkowane na poprawę bezpieczeństwa w ruchu drogowym, 
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zabezpieczanie wyrobów akcyzowych, walka z dopalaczami, kłusownictwem. 

Poinformował, że Policja docenia osoby, które swoim niecodziennym 

zachowaniem pomagają pracy policji. Podziękował gminie Dobroń za 

dofinansowanie w 2017 r. służb ponadnormatywnych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański stwierdził, że 

kiedyś kładło się nacisk na policjantów, żeby wystawiali jak największą liczbę 

mandatów. 

 

- Radny D. Becht zapytał, jakie są wpływy z mandatów? Czy wpływy do 

budżetu Policji z mandatów rosną czy maleją? 

 

- I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach nadkom. M. 

Siejka poinformował, że jego wypowiedź odnośnie braku nacisku na mandaty 

wynika z tego, że w mediach bardzo często pojawiają się różne opinie, 

wypowiedzi, że jest nacisk na nakładanie mandatów. Zaznaczył, że nie ma 

takich poleceń, nacisku odnośnie mandatów. Natomiast Policja kładzie nacisk 

na reagowanie na wykroczenia. Zaznaczył, że nie ma informacji jaki są 

wpływy z mandatów. 

 

- Radny J. Zając zapytał, jak wygląda ciemna liczba przestępstw na terenie 

powiatu pabianickiego i gminy Dobroń? 

 

- I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach nadkom. M. 

Siejka poinformował, że nie zna odpowiedzi na to pytanie, ponieważ jeżeli 

policja ma wiedzę o wykroczeniach czy przestępstwach to reaguje i stara się 

też zapobiegać na bieżąco. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak podziękował Policji za współpracę i za 

sprawowanie bezpieczeństwa na terenie gminy Dobroń. Złożył Policji 

życzenia Wielkanocne. 

 

- I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach nadkom. M. 

Siejka podziękował Wójtowi Gminy za ciepłe słowa oraz złożył wszystkim 

obecnym życzenia Wielkanocne.   

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

współpraca między samorządem, a policją układa się dobrze i Rada Gminy w 

podjętych uchwałach planuje dofinansowanie działań Policji. 
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- Brak dalszej dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

„Informacja Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach o bezpieczeństwie 

publicznym na terenie gminy Dobroń za 2017 r.” została dostarczona do 

Biura Rady Gminy. Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Ad. pkt. 6. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

- Bez radnego J. Kubika – skład Rady Gminy w Dobroniu 13 obecnych 

radnych na sali obrad. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Radny J. Zając zapytał, o możliwość uzupełnieniem tłuczniem drogi 

Markówka – Janowice. Poprosił o interwencję w tej sprawie w powiecie. 

 

- Radny P. Górny zapytał, o możliwość uzupełnienia na drodze powiatowej w 

kierunku Ldzania zamontowanych separatorów oddzielających pas drogowy 

od ciągu pieszo-rowerowego, których miejscami już brakuje. Poprosił o 

interwencję w tej sprawie w powiecie. 

 

- Radny P. Górny zapytał, o możliwość uzupełnienia ubytków na drodze w 

Mogilnie Dużym w kierunku tzn. „Biesek”. 

 

- Radny J. Goruchta zapytał, o możliwość położenia nakładki asfaltowej na 

odcinku 500 m na drodze w Róży od wiaduktu w kierunku Pawlikowic. 

 

Ad. pkt. 7. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi o drogę 

Markówka – Janowice będziemy w tej sprawie interweniować w powiecie. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi o brakujące 

separatory przy drodze do Ldzania to sprawa zostanie przekazana do 

powiatu.  

 

 - Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi o drogę 

Róża – Pawlikowice to część gruntów nie jest gminy i jeśli chodzi o nakładkę 

asfaltową to gmina musi się porozumieć z właścicielem tych gruntów i w 

przyszłości wykonać tą nakładkę. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi o drogę 

Mogilno Duże w kierunku „Biesek” to ubytki zostaną uzupełnione remontem 

cząstkowym. 

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że przekaże 

informacje o naprawieniu drogi Markówka – Janowice oraz o brakujących 

separatorach.  

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik poinformował, że jeśli chodzi o te 

separatory to zimą przez nie pas jezdni jest zawężany, dlatego należy się 

zastanowić, czy jest zasadność ich utrzymywania.  

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że przekaże 

tą uwagę na sesji Radzie Bezpieczeństwa. 

 

 

Ad. pkt. 8. (Informacje, sprawy różne): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

8 marca br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo z 

Biura Poselskiego Pana Jarosława Sachajko z prośbą o podjęcie uchwały w 

sprawie chwilowego wstrzymania przekazywania naliczonych środków 

pieniężnych dla Izb Rolniczych do chwili podjęcia nowej ustawy o Izbach 

Rolniczych. Pismo otrzymali Radni wraz z materiałami na sesje oraz 

stanowiskiem Urzędu Gminy w tej sprawie. Pismo stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

19 marca br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

Wójta Gminy Dobroń, które stanowiło odpowiedź na pismo Pani Haliny 

Zwierzyńskiej. Pismo jest do wglądu w Biurze Rady. 
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- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił, o 

przybliżenie odpowiedzi na pismo Pani H. Zwierzyńskiej. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że Pani 

H. Zwierzyńska w piśmie od Wójta otrzymała odpowiedź, że sprawa jest 

procedowana i planuje się podjęcie takich prac w planie na przyszły rok. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, się o 

planowaną inwestycję między Dobroniem a Chechłem. Zapytał o plan 

zagospodarowania przestrzennego tego terenu? 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że na tamtą część, na 

opracowanie planu jest już podpisana umowa. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi o plan 

zagospodarowania przestrzennego i teren Chechła to w styczniu br. została 

już podpisana umowa. Obecnie trwają prace nad tym planem. Zaznaczył, że 

jeśli chodzi o działki pani H. Zwierzyńskiej to będzie trzeba jeszcze raz tą 

sprawę przedyskutować i zastanowić się czy ten teren nie będzie zalewany. 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jeśli chodzi o pismo 

pani H. Zwierzyńskiej to na etapie podejmowania uchwał zostanie to już 

uregulowane. Teraz jest to tylko kwestia przeznaczenia w budżecie gminy na 

przyszły rok odpowiednich środków na wykonanie tego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

- Radny J. Zając zapytał, czy wiadomo coś na temat pomysłu wybudowania 

wielkiej chlewni na terenie Poleszyna? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że wtedy, kiedy jest 

budowana taka inwestycja to trzeba uzyskać odpowiednie pozwolenia. Do tej 

pory do Urzędu Gminy nic takiego nie wpłynęło. W momencie, kiedy takie 

dokumenty wpłynął do Urzędu Gminy to będziemy to procedować i 

informować o tym ludzi. 

 

Ad. pkt. 9 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-

2031):  
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- Skarbnik I. Mudzo poinformowała, że w załączniku nr 1, w kolumnie 2017 

ujęto kwoty wynikające z wynikające z wykonania budżetu roku 2017 po 

sporządzeniu rocznych sprawozdań. Jeżeli chodzi o kolumnę 2018 to zostały 

wpisane dane wynikające ze stanu budżetu na dzień 27 marca 2018 r. Jedną 

ze zmian, która jest w budżecie i WPF jest inwestycja realizowana przez 

powiat, dofinansowana przez gminę Dobroń, czyli przebudowa drogi 

powiatowej Dobroń – Ldzań. W budżecie gmina miała na to przeznaczone 

617 817 zł i po pierwotnym rozliczeniu niecałe 30 000 zł mniej miało być 

przekazane do powiatu. Wykonawca miał naliczone kary z tytułu opóźnienia 

w realizacji inwestycji i pierwotny zamysł powiatu był taki, że wypłacą 

Wykonawcy całość, a na drodze sądowej będą dochodzić tych kar. Jednakże 

decyzja się zmieniła i powiat postanowił, że potrąci kwotę kar z faktury 

Wykonawcy. W związku z tym powiat złożył wniosek o przekazanie dotacji, 

której kwota jest mniejsza o ok. 162 000 zł. Gmina Dobroń miała podjętą 

uchwałę w roku 2016, zmienioną w roku 2017, o przyznanie pomocy w 

wysokości 617 817 zł, dlatego musimy skorygować tą kwotę do 455 817 zł. 

Ponadto na początku roku powiat zwrócił się o dofinansowanie w kwocie 

500 000 zł dalszego odcinka remontu drogi przez Ldzań w związku z tym, że 

jest oszczędność na tej drodze została podjęta decyzja, aby te 162 000 zł 

przenieść na dalszy odcinek remontowanej drogi przez Ldzań. Powstaje nowe 

zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4912E w Ldzaniu, Gmina 

Dobroń”. Poinformowała, że zmiana w załączniku nr 2 dotyczy zmian w 

wykazie przedsięwzięć realizowanych w latach 2018-2019. Zaznaczyła, że 

ogółem łączne nakłady, limity wydatków w poszczególnych latach oraz limity 

zobowiązań zostały określone w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 42/107/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, jaki 

odcinek drogi w Ldzaniu ma być wyremontowany, ile gmina, oprócz tych 

162 000 zł, będzie musiała dołożyć do tej inwestycji i kiedy nastąpi remont 

tej drogi? 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że powiat wystąpił do nas 

z pismem o dofinansowanie tego zadania w kwocie 500 000 zł. W związku z 

tym, że są prowadzone u nas duże inwestycje nie byliśmy w stanie na 
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początku roku znaleźć dodatkowych środków. Kiedy okazało się, że na 

poprzedniej inwestycji realizowanej przez powiat zaoszczędziliśmy 162 000 

zł postanowiliśmy tą kwotę przekazać na remont drogi w Ldzaniu, więcej 

pieniędzy w budżecie na ten cel nie mamy. 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że 

planowany odcinek remontu drogi w Ldzaniu jest od wiaduktu S8 do mostu 

w Talarze. 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że był 

planowany remont drogi przez całą wieś, ale z uwagi na kłopoty finansowe 

będzie zrealizowana połowa tej inwestycji. Zaproponował spotkanie w celu 

zapoznania się i skonsultowania tego projektu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że będzie to 

prawdopodobnie odcinek od straży OSP w Ldzaniu do mostu w Talarze. 

Poprosił Radnego A. Kurzawskiego o informację, ile ta inwestycja będzie 

kosztowała w całości. Poinformował, że jeżeli będziemy wiedzieli już 

dokładnie, ile będzie nas kosztować budowa sali gimnastycznej w Chechle, 

wtedy będziemy mogli wrócić do rozmowy co do dofinansowania remontu tej 

drogi. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXVI/280/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXVI/280/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

- Bez radnego P. Górnego – skład Rady Gminy w Dobroniu 12 obecnych 

radnych na sali obrad. 

 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że zmiany w załączniku 

dochodowym polegają na zwiększeniu środków w budżecie o 36 694 zł, jest 
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to zwiększenie subwencji oświatowej. Te środki proponujemy przeznaczyć na 

wydatki w oświacie. Następnie zwiększenie dochodów o 1000 zł związane jest 

z nagrodą jaką otrzymało Sołectwo Mogilno Małe. Zwiększenie dochodów o 

370 962 zł związane jest z podpisaniem umowy z Urzędem Marszałkowskim 

w Łodzi na dofinansowanie inwestycji pn. „Budowa ogólnodostępnego 

wielofunkcyjnego boiska dla mieszkańców gminy Dobroń”. Jeżeli chodzi o 

wydatki to zwiększamy wydatki w rozdziale 60016 o kwotę 300 000 zł na 

zadanie dotyczące przebudowy dróg gminnych. Następnie o 140 000 zł na 

zadanie dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego, następnie o 

200 000 zł na zadanie budowa przedszkola i sali gimnastycznej w systemie 

budownictwa o znacznie podwyższonych parametrach energetycznych i 

ogólnie 670 000 zł na budowę ogólnodostępnego wielofunkcyjnego boiska 

dla mieszkańców gminy Dobroń. O kwotę 939 038 zł zmniejszamy wydatki 

na zadanie dotyczące rozbudowy oczyszczalni ścieków w Dobroniu. Zmiana 

załącznika nr 4 dotyczy dostosowania danych do informacji, które 

otrzymaliśmy z Urzędu Wojewódzkiego.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 42/108/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, o 

wydatki związane z budową boiska wielofunkcyjnego w Dobroniu. Zapytał o 

całkowity koszt wybudowania tego boiska? Zapytał o zwiększenie wydatków 

na zakup samochodu pożarniczego? Zapytał, ile w budżecie zostało jeszcze 

środków przeznaczonych na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Dobroniu? 

 

- Bez radnej G. Fogel – skład Rady Gminy w Dobroniu 11 obecnych radnych 

na sali obrad. 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jeśli chodzi o boisko 

wielofunkcyjne to w czasie kiedy była dyskusja na temat środków z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę lokalnej infrastruktury sportowo-

turystycznej realizowana przez Urząd Marszałkowski w Łodzi poprzez Lokalną 

Grupę Działania, stanowisko Lokalnej Grupy Działania było takie, że była 

przeznaczona pewna pula środków na Lokalną Grupę Działania w Łasku, 

która została podzielona proporcjonalnie na mieszkańca i został ogłoszony 

konkurs. Dofinansowanie w ramach tego programu to 63,63%. W tej 
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podzielonej puli i w tych dodatkowych 100 000 zł, które Wójt Gminy pozyskał 

w kooperacji z gminą Buczek wychodziło, że gmina Dobroń może złożyć 

wniosek na budowę boiska na kwotę 590 000 zł. Było zaznaczone, że 

wyłącznie taką kwotę trzeba mieć zapisaną w kosztorysie i tylko taką kwotę 

złożyć do wniosku. Wniosek został złożony, ale moce przerobowe 

przedsiębiorstw budowlanych, ceny robocizny znacznie wzrosły dlatego 

Urząd Marszałkowski podjął decyzję, że gmina może resztę środków dołożyć 

z własnego budżetu. Zaznaczył, że wszystko zależy od tego na jaką kwotę 

wyjdzie przetarg dopiero wtedy będzie dokładnie wiadomo, ile jest do 

zapłacenia. 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że w budżecie na 

rozbudowę oczyszczalni ścieków pozostało jeszcze 526 852,17 zł. 

Zaznaczyła, że jest błąd i złożyła autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie do załącznika nr 6, w pozycji dofinansowanie 

zakupu samochodu pożarniczego kwotę 60 000 zł zastępuje się kwotą 

200 000 zł i w podsumowaniu ogółem kwotę 360 000 zł zastępuje się kwotą 

390 000 zł. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że na zakup samochodów 

pożarniczych jest przeznaczone w budżecie 200 000 zł i za tą kwotę będzie 

zakupiony samochód dla OSP Dobroń i remont samochodu w OSP Ldzań, a 

koszt remontu ok. 80 000 zł. Zaznaczył, że w przyszłości jest potrzebny także 

zakup samochodu dla OSP Orpelów i z wnioskiem o zakup wystąpiła także 

OSP w Chechle. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zwrócił uwagę, 

że w związku z tym, że kwota 200 000 zł jest przeznaczona na zakup jednego 

samochodu i remont drugiego dla OSP, dlatego wypadało by zmienić nazwę 

pozycji „dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego”. 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że na kolejnej sesji będzie 

trzeba zmienić to hasło. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że druhowie z OSP Ldzań 

zastanawiają się jeszcze czy to ma być nowy, używany samochód za kwotę 

80 000 zł czy też karesowany obecny samochód. 

 

- Radny D. Becht zapytał, czy w OSP Ldzań jest to ciężki samochód 

pożarniczy?  
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jest to ciężki samochód 

pożarniczy. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że rozumie zakupy ciężkich samochodów dla 

OSP Dobroń i Chechło, bo są one w Krajowym Systemie Ratownictwa i jest 

tam dużo wyjazdów. Zaznaczył, że należy się zastanowić nad koniecznością 

zakupu ciężkich samochodów w jednostkach, które tą wartość bojową mają 

mniejszą. Zwrócił uwagę, że może lepiej utrzymywać te większe jednostki, a 

w tych mniejszych schodzić powoli z tych ciężkich samochodów zastępując 

je mniejszymi. 

 

- Radny J. Zając poinformował, że popiera wypowiedź Radnego D. Bechta. 

Zaznaczył, że jest 8 jednostek OSP w gminie, tylko OSP Dobroń i Chechło 

wyjeżdżają bojowo, pozostałe jednostki tylko wyjeżdżają na zawody, 

manewry i uroczystości świąteczne i nie potrzebne są tam ciężkie 

samochody. Zaznaczył, że straż pożarna jest potrzebna i może należy się 

zastanowić nad pewną restrukturyzacją tych mniejszych jednostek. Zwrócił 

uwagę, że może jest potrzeba zakupu innego sprzętu, samochodów, m.in. 

samochody transportowe, z HDS do podnoszenia ciężkich konarów, karetka 

sanitarna czy przyczepa lub koparko-spycharka.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że straż pożarna jest 

potrzebna, nie tylko te duże jednostki, ale mniejsze także. Zaznaczył, że 

zakup samochodów i sprzętów na gminę wiązałby się z dużymi kosztami 

utrzymania tych pojazdów. Podkreślił, że za bezpieczeństwo w gminie 

odpowiada Wójt, a tym samym Rada Gminy, dlatego nie można pozostawić 

jednostek, strażaków bez wyposażenia. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że nie neguje tego, że straże są potrzebne. 

Zaznaczył, że jego pytanie było spowodowane przeprowadzoną kontrolą OSP 

przez Komisję Rewizyjną, gdzie były analizowane sprzęty w tych 

jednostkach, ilość wozów, kierowców i mobilność tych jednostek. Stwierdził, 

że zgadza się z zakupem nowego wozu dla OSP Dobroń czy Chechło, gdzie 

wartość bojowa tych jednostek jest bardzo duża. Zaznaczył, że należy się 

zastanowić, czy jest sens utrzymywać stare wozy ciężkie w jednostkach, 

które nie są w systemie. Może należałoby zastąpić je nowymi mniejszymi 

wozami dobrze wyposażonymi.  

 

- Radny A. Pułanecki poinformował, że na ciężkim wozie jest wszystko co 

strażakom jest potrzebne. Ponadto większe samochody mają większe 

zbiorniki na wodę co w przypadku pożaru jest bardzo istotne. Zaznaczył, że 
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czasami warto inwestować w stare, a dobre auta. Zwrócił uwagę, że żadna z 

tych 6 jednostek OSP nigdy nie występowała do gminy o zakup auta. 

Podkreślił, że coraz więcej jest odpowiedzialności, wymogów na tych 

jednostkach. 

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna poinformowała, że 

te mniejsze jednostki nie tylko wyjeżdżają na zawody, manewry czy w 

święta. Wyjeżdżają również do groźnych pożarów czy udzielają pomocy 

potrzebującym.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

kwestia jeszcze paru lat a te mniejsze jednostki się rozpadną, bo nie ma 

młodych ludzi, którzy by wstępowali do tych jednostek 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXVI/281/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 10 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XXXVI/281/18 w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXI/164/2016 r. Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 

września 2016 r.):      

 

- Bez radnej M. Minkiewicz – skład Rady Gminy w Dobroniu 10 obecnych 

radnych na sali obrad. 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 42/109/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXVI/282/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 10 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXVI/282/18 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXI/164/2016 r. Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 września 2016 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu w zakresie 

dofinansowania zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 

4912E w Ldzaniu, Gmina Dobroń”): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 42/110/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXVI/283/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 10 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXVI/283/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pabianickiemu w zakresie dofinansowania zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 4912E w Ldzaniu, Gmina Dobroń”. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału 

Gminy Dobroń na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że uchwała ta nie uległa 

zmianie od ostatnich wyborów. Zaznaczył, że gmina musi zachować pewne 

normy i zasady tak, aby Komisarz Wyborczy zaakceptował tą uchwałę. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 

42/111/2018 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

- Wniosek Wójta Gminy Dobroń dotyczący podziału gminy Dobroń z dnia 13 

marca br. stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXVI/284/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 10 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXVI/284/18 w sprawie podziału Gminy Dobroń na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 14. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 31/1/2018 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu 

w dniu 20 luty 2018 r.): 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht przedstawił protokół kontroli 

nr 31/1/2018 przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w 

Dobroniu w dniu 20 luty 2018 r. Poinformował, że Rada Gminy w Dobroniu 

nie wniosła uwag do niniejszego protokołu. Protokół stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 15. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXV/2018 z sesji 

Rady Gminy): 
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- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr 

XXXV/2018 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 10 

głosami „za” - przyjęto protokół nr XXXV/2018. 

 

Ad. pkt. 16. (Zamknięcie sesji):  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel złożył wszystkim 

obecnym na sali obrad życzenia Wielkanocne. 
 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 
zamknął obrady XXXVI sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
 

 
       Protokołowała:                                        Przewodniczył:                                                                   

Podinspektor ds. obsługi    
organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 
 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek                                             

 

 

Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 

 

4 

3 Informacja z działalności Klubów Sportowych działających na 
terenie Gminy Dobroń 

8 

4  Informacja Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach o 

bezpieczeństwie publicznym na terenie gminy Dobroń za 

2017 r. -kopia 

69 

5 Pismo z Biura Poselskiego Pana Jarosława Sachajko z 

prośbą o podjęcie uchwały w sprawie chwilowego 
wstrzymania przekazywania naliczonych środków 

pieniężnych dla Izb Rolniczych do chwili podjęcia nowej 
ustawy o Izbach Rolniczych- kopia 

2 
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6 Opinia nr 42/107/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

7 Opinia nr 42/108/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

 

8 Opinia nr 42/109/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

9 Opinia nr 42/110/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

10 Opinia nr 42/111/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

11 Wniosek Wójta Gminy Dobroń dotyczący podziału gminy 

Dobroń z dnia 13 marca br. 

2 

12 Protokół kontroli nr 31/1/2018 przeprowadzonej przez 
Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 20 luty 

2018 r.- kopia 

3 

13 Wykaz dokumentów przedkładanych przez Wójta Gminy 

Dobroń na posiedzenie XXXVI/2018 sesji Rady Gminy z dnia 

27 marca 2018 r. 

1 

14 Porządek XXXVI sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 

marca 2018 r. 

1 

15 Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 19 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej      

4. Nagranie sesji - płyta 

 

 


